
 

MOCIÓ  QUE  PRESENTA  EL  GRUP  MUNICIPAL  DE  MÉS  RÀPITA. 

 

Al nostre Ajuntament es realitza un ple mensual, aquests plens són oberts a 

tots els ciutadans i ciutadanes i també són retransmesos per la ràdio local. 

Tot i això, sabem que molta gent no pot assistir ni escoltar els plens en 

directe. Des de Més Ràpita sabem que es puja l’àudio d’aquets, però hem 

d’anar més enllà. Tota la ciutadania hauria de poder veure de forma integra 

la retransmissió d’aquests.   

Fa temps el nostre Grup Municipal, Més Ràpita, vam demanar que una 

televisió comarcal gravés els plens de la nostra població. Sabem que això té 

un cost important, per la qual cosa pensem que s’ha d’obrir els plens a les 

noves tecnologies. Aquestes cada cop són més usades per tota la població i 

faciliten la comunicació i l’accés a la informació d’una forma molt econòmica 

i rapida per al nostre Ajuntament. 

D’acord amb això i sabent que l’Ajuntament de Sant Carles de la Ràpita 

disposa d’un canal de Youtube el qual porta sense funcionar uns 8 mesos, 

proposem: 

PRIMER: Que els plenes municipals siguin gravats per l’Ajuntament de 

Sant Carles de la Ràpita. 

SEGON: Que la gravació d’aquests plens siguin pujada a aquestes 

plataformes per a què tota la ciutadania pugui disposar de la retransmissió 

d’aquests. 
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